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A mitjans de l'any 2002 les 
forces polítiques de la ciutat 
PSC, ICV, ERC i PP signaven un 
acord sobre el diàleg i la 
convivència. Un dels punts 
importants era la creació de la 
figura del Síndic Personer i ICV 
i ERC defensàvem un redactat 
que deixes clar que el Síndic 
tenia que viure a Mollet, ja que 
els socialistes plantejaven que 
estigués arrelat a Mollet. Com 
tota negociació volguda, el 
redactat final de l'acord sobre 
aquesta qüestió va deixar 
satisfets a totes les parts. 
Va ser a inicis de la legislatura 
del 2003 que el Ple de 
l'Ajuntament aprovava que el 
Síndic Personer de la ciutat de 
Mollet fos el Sr. Francisco 
Amaya. Per fi teníem una 
persona que tenia el 
recolzament de totes les forces 
polítiques de la ciutat i això era 
molt important per iniciar el 
seu treball. 

En Francisco Amaya ha fet un 
bon treball, ha prestigiat la 
figura del Síndic i jo afegiria 
també a la persona, la figura del 
Síndic no és res sense la perso-
na, ell ha sapigut escoltar i 
traslladar les preocupacions de 
la ciutadania a l 'Ajuntament, 
potenciant el diàleg per a la 
solució .dels problemes. 
I en acjuest camí de diàleg i de 

trobar les solucions més 
adequades per a tothom, el 
Síndic hauria d'aconseguir que 
l'equip de govern fos més 
eficient en la solució dels 
conflictes, m'explicaré, crec 
sincerament que la solució de 
donar 12.000 euros per a cada 
grup municipal perquè així no 
s'aborda el problema dels 
assessors/es per a tots els grups 
municipals no ha sigut el més 
just, es veritat que algú pot dir 
que és mes barat pel Consistori 
que tenir assessors/es, però cal 
dir que mediàticament i 
políticament fa mal a totes les 
forces polítiques, perquè la gent 
pensa que s'estan repartint el 
pastis i això passa per no 
volguer fer un debat seriós 
sense demagògies per part de 
ningú. 

L'Avantprojecte de la llei bàsica 
del govern i l'administració 
local recull la necessitat de que 
tots els grups municipals 
tinguin personal a la seva 
disposició per al 
desenvolupament de la seva 
tasca, i és obvi que una ciutat 
com a Mollet amb més de 
50.000 habitants i amb una 
elevada activitat municipal fa 
necessari cjue els grups de 
l'oposició tinguin els 
instruments i mitjans adequats 
per desenvolupar les seves 

responsabilitats amb major 
eficiència. 
Per tant, seria bo que el Síndic 
Personer demanés a l'equip de 
govern responsabilitat i 
seriositat i també als grups de 
l'oposició, amb l'objectiu de que 
la ciutadania segueixi confiant 
amb la seva administració ja 
que del contrari temes com el 
funcionament dels grups 
municipals si no es resolen bé, 
poden ajudar a cfue els índexs de 
participació a les eleccions 
municipals continuint baixant, 
quelcom que Mollet no es pot 
permetre. • 

josep torrecillas 
exregidor d'ICV 
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